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Algemene ledenvergadering van de Gelderse Dambond  

Woensdag 24 mei 2023, aanvang 19:45 uur 

Locatie: Clubgebouw DES Lunteren, Bisschopweg 104-A, 6741 XC Lunteren 

 

Agenda: 

1. Opening + ingekomen stukken + mededelingen + vaststellen agenda 
2. Vaststelling van de notulen van de ALV van 11 mei 2022 (bijlage 1) 

 

Actiepunten uit de notulen: 

Korte discussie naar aanleiding van vraag van de damclub uit Winterswijk 

Naar aanleiding van vragen/klachten vanuit Winterwijk en DIOS over de lange 

reistijden (oplopend tot 3 uur op 1 avond) in de eerste klasse, zegt de 

wedstrijdleider Erik van de Weerdhof toe dat hier opnieuw naar wordt gekeken. 
Eventueel zal het aantal eerste klassen uitgebreid worden en sprake zijn van een 

uitwedstrijd en thuiswedstrijd tegen dezelfde tegenstander. 

 

Afspraak over ledenwerving (ALV2022) 

"Een kleine werkgroep kijkt naar een vernieuwde subsidieregeling om leden te 

werven. Frank ten Hagen (Winterswijk) wordt benaderd en Michel van Proosdij 
(Apeldoorn) stelt zich beschikbaar. Het bestuur gaat met hen aan de slag." 

 

Vraag vanuit DCA 

DCA (Fred van Amersfoort) vraagt of het mogelijk is om een Persoonlijk 

kampioenschap GDB in te voeren. Nu geldt Nijmegen Open als persoonlijk 

kampioenschap GDB. Er is geen provinciale bond die geen eigen persoonlijk 

provinciaal kampioenschap kent. 
 

Protestcommissie 

De Protestcommissie bestaat uit Paul Visser en Jaap Heij. Gezocht wordt een 

reserve lid van de Protestcommissie. De voorzitter benadert Jozef Linssen. 

3. Financiële zaken, waaronder: 

• Financieel jaarverslag 2022 (bijlage 2a) en verslag kascommissie (volgt)  

• De Kascommissie bestaat uit Jaap Heij, Henk Ruesink en Rob Kampman 

(Henk Ruesink is aftredend)  

• Begroting 2023 (bijlage 2b) 

• Wijziging contributie-inning KNDB (bijlage 2c) 
4. Voorstellen bestuur 

• Aanpassing reglementen (bijlage 3). 

5. Jeugddammen in 2023/2024 

• Schooldammen (zie bijlage 4) 

• Jeugdcompetitie (zie bijlage 4) 

6. Wedstrijdzaken tevens prijsuitreiking (volgt) 
7. Samenstelling bestuur en commissies 

Erik van de Weerdhof, Herman Beuzel en Frans De Jonge zijn aftredend. 

 

Roulatieschema 

Aftredend in 2024 Gerhard Gerritsen (voorzitter) 
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Aftredend in 2025 Gerrit Roeterdink (webmaster) en secretaris 

Aftredend in 2026 Erik van de Weerdhof (wedstrijdzaken) en Herman Beuzel 

(penningmeester/schooldammen) 
 

Vacatures bestuur: 

Jeugdzaken 

Secretaris 

 

8. Ledental (zie bijlage 5) 
9. Wat verder aan de orde komt  

Eventuele agendapunten ingebracht door de leden.  

10. Vaststelling vergaderdatum ALV 2024 + locatie 29 mei in … 

11. Rondvraag en sluiting 
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Bijlage 1: Concept notulen ALV mei 2022 in Eerbeek 

1. Opening + ingekomen stukken + mededelingen + vaststellen 

agenda 

Voorzitter Gerhard Gerritsen opent om 19:45 de Algemene Ledenvergadering 

met een welkomstwoord naar de aanwezige vertegenwoordigers van de 

verenigingen en het bestuur. De helft van de uitgenodigde deelnemers is 
opgekomen. Een groot deel van de afwezigen heeft zich niet afgemeld. 

De voorzitter dankt gastheer damclub Brummen, allen die aan deze vergadering 

hebben gewerkt en zijn medebestuursleden. 

Op verzoek is met een minuut stilte aandacht besteed aan het overlijden van 

Geurt Hendriksen van De Kroonschijf uit Ede. 

 

De ingediende agenda is op een enkel punt aangevuld v.w.b. wedstrijdzaken en 
prijsuitreiking. 

 

Ingekomen stukken (ter informatie):  

• Door de Belastingdienst is vrijstelling verleend voor Btw-afdracht in het kader 

van de Kleine Ondernemingsregeling gedurende 3 jaar. 

• De gevraagde gegevens voor UBO (ultimate beneficial owner, de uiteindelijke 

belanghebbende) zijn aan de Kamer van Koophandel verstuurd. 

• Een aanvraag vanuit het promotiefonds voor een huisdammerstoernooi in 

Harderwijk. 

• Een protest in de bekercompetitie. 

• Uitnodiging Putten Open 2022 van 10 tot en met 13 mei. 

• Mail met bericht dat Damclub Zevenaar (DCZ) is opgeheven. 

• Diverse mails over competitiewedstrijden. 

• Uitnodigingen voor het Voorzittersoverleg en Bondsraadsvergaderingen. 

• Ter bespreking voorstel voor ledenwerving door Frank ten Hagen (is 

nagezonden) en van Marije ter Maat voor jeugdcompetitie (bij jeugdzaken te 

bespreken). 

Korte discussie naar aanleiding van vraag van de damclub uit 

Winterswijk 

Naar aanleiding van vragen/klachten vanuit Winterwijk en DIOS over de lange 

reistijden (oplopend tot 3 uur op 1 avond) in de eerste klasse, zegt de 

wedstrijdleider Erik van de Weerdhof toe dat hier opnieuw naar wordt gekeken. 
Eventueel zal het aantal eerste klassen uitgebreid worden en sprake zijn van een 

uitwedstrijd en thuiswedstrijd tegen dezelfde tegenstander. 

 

2. Vaststelling van de notulen van de ALV van 22 september 2021 

(bijlage 1) 

De passage ‘’ Na enige discussie ontstaat consensus … weer kan‘’ moet uit het 

verslag. De notulen van vorig jaar zijn daarna vastgesteld. 
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3. Financieel jaarverslag 2021, begroting, contributievoorstel 

+verslag kascommissie (bijlage 2) 

De desbetreffende stukken zijn nagezonden. 

Verslag 2021 

De penningmeester Herman Beuzel licht de gegevens toe. Sprake is van wat 

grote openstaande posten, maar dit komt doordat de contributie soms over 2 

kalenderjaren geboekt moet worden. 

Verder moeten nog 3 verenigingen betalen, ze zijn al wel gemaand. 

Jaap Heij geeft namens de kascontrolecommissie een toelichting. Alles is in orde 

bevonden. Daarna verleent de vergadering – onder applaus – de penningmeester 

decharge. 

Begroting 2022 

De begroting is gebaseerd op verwachte ledentallen. Daarnaast zijn posten 

geschat voor jeugd- en schooldammen en de reguliere vaste uitgaven. 

Investeren in ledenwerving is nog niet meegenomen, maar is geschreven onder 

algemene en stimuleringsreserves. Een vraag van Michel van Proosdij of dit een 

vrijbrief is voor het bestuur om grenzeloos te investeren is beantwoord met de 

melding het bestuur hier zorgvuldig mee zal omgaan. De regels zullen expliciet 

gecommuniceerd worden. 

De begroting is daarop goedgekeurd. 

  

4. Ontwikkeling ledenaantallen in 2021 

Het desbetreffende overzicht is nagezonden. 

De secretaris Frans de Jonge licht toe dat de ledendaling door Corona 

versneld/versterkt is. Vooral de ledenwerving onder de jeugd stagneerde de 

afgelopen jaren, terwijl sprake was van grotere uitstroom dan voorheen. 

 

5. Samenstelling bestuur en commissies 

Bestuur: 

Aftredend en herkiesbaar zijn wedstrijdleider Erik van de Weerdhof en 

webmaster/wedstrijdleider Gerrit Roeterdink. Beide heren worden onder applaus 

herkozen. 

Al jaren is sprake van een vacature voor Jeugdzaken. Het bestuur neemt nu de 

vrijheid om deze vacature door inhuur in te vullen om het jeugddammen weer op 

de rails te krijgen. 
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Kascommissie: 

De Kascommissie bestaat uit Michel van Proosdij, Henk Ruesink en Jaap Heij. 

Michel van Proosdij is aftredend. Rob Kampman van Zutphen meldt zich aan. 

 

Protestcommissie: 

De Protestcommissie bestaat uit Paul Visser en Jaap Heij. Gezocht wordt een 

reserve lid van de Protestcommissie. De voorzitter benadert Jozef Linssen. 

 

6. Wedstrijdzaken en prijsuitreiking 

De wedstrijdleider Erik van de Weerdhof leest het volgende verslag voor: 

‘’De competitie lijkt, ondanks de gedwongen pauze wegens corona, redelijk 

uitgespeeld te gaan worden en zal dat ten tijde van de jaarvergadering ook zijn, 

zodat we daar de prijzen kunnen uitreiken. De kampioen in de hoofdklasse en 
dus van de GDB is DC Harderwijk. Erg leuk dat zij de titel hebben binnengesleept 

(en hoe!), vanaf deze plaats nogmaals felicitaties. 

 

Zorgen baren verplaatste wedstrijden en lege plekken in opstellingen, reden om 

recentelijk een kleine enquête onder de verenigingen te houden omtrent de 

verwachte deelname volgend seizoen. Op moment van schrijven hebben o.a. 
WSDV Wageningen en CTD Arnhem nog niet gereageerd, zodat het moeilijk 

definitieve conclusies trekken is, maar als voorlopig resultaat hebben de twintig 

verenigingen die wel gereageerd hebben belangstelling voor zo’n 150 

basisspelers (veel opgaven waren niet exact) in de Gelderse competitie. Het ligt 

niet voor de hand dat er meer dan dertig zestallen zullen inschrijven, wat op 

basis van de wedstrijdvoorwaarden voor afgelopen seizoen zou inhouden dat de 

Gelderse Hoofdklasse komend seizoen met tien teams wordt gespeeld. 
 

Op basis van de antwoorden tot dusverre hebben DSV Sinderen, WDV 

Winterswijk, DC Hengelo, DC Groesbeek, DC Lent, DV VBI Huissen, DZW 

Zutphen-Warnsveld en DC Harderwijk ook daadwerkelijk belangstelling om aan 

een hoofdklasse met zestallen deel te nemen, waarvan DC Harderwijk met twee 

teams. Omdat twee van de eerste klasse-teams uit dit rijtje op dit moment niet 
op een logische promotieplek staan lijkt het er op dat een hoofdklasse met tien 

teams de meest logische optie is. 

 

In de enquête is ook getracht een beeld te krijgen of een overgang naar 

viertallen voor alle klassen een ontwikkeling is die meer spelers aan het dammen 

kan brengen. De resultaten geven hier echter geen duidelijk antwoord op. Vier 
verenigingen verwachten uitsluitend een viertal op de been te kunnen brengen 

en voor sommige van deze verenigingen zouden viertallen wellicht de 

mogelijkheid bieden om op een hoger niveau te acteren. Anderzijds waren er ook 

enkele verenigingen die hun weerstand tegen viertallen in de enquête tot 

uitdrukking brachten. Afgaand op de enquête zou het overal spelen met 

viertallen slechts bij één vereniging leiden tot twee spelers extra in de 

competitie, terwijl bij diverse zestallen dan twee spelers aan de kant zouden 
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komen te staan. Een voorstel om over te gaan naar viertallen in alle klassen 

wordt dan ook niet gedaan. 

 
Tot slot is mij ook gevraagd om iets te zeggen over de wedstrijd CTD Arnhem – 

DES Lunteren 2 uit de halve finale van de Jan van der Zwan Cup. 

DES Lunteren 2 heeft verzocht om deze wedstrijd (en dientengevolge ook de 

finale) te verplaatsen omdat de wedstrijd op Goede Vrijdag viel en zij de 

volgende dag een beslissingswedstrijd moesten spelen in de nationale 

competitie. CTD Arnhem was vanwege andere verplichtingen van haar spelers 
niet bereid om hier aan mee te werken, zodat ik als wedstrijdleider een beslissing 

moest nemen. Zelf stond ik afwijzend tegenover uitstel, maar omdat het 

vanwege onder meer mijn lidmaatschap van CTD Arnhem een gevoelige 

beslissing was heb ik mijn medebestuursleden geconsulteerd over de te nemen 

beslissing. Binnen het bestuur bleken drie personen voor uitstel en twee tegen 

uitstel te zijn, zodat het uitstel is toegekend. CTD Arnhem heeft bezwaar 
aangetekend tegen dit besluit. Onze protestcommissie, die uit slechts twee 

personen, van wie één (lid van DES Lunteren) buiten de beraadslaging bleef, 

vond dat de wedstrijdleider dit besluit had mogen nemen, maar achtte de basis 

om een daadwerkelijke uitspraak te doen te smal. De zaak is uiteindelijk beslist 

doordat CTD Arnhem zich uit onvrede over de gang van zaken heeft 

teruggetrokken. 

 
Mijn eigen beoordeling van de situatie is als volgt. Normaliter plannen we geen 

bekerwedstrijden op Goede Vrijdag en in weken voorafgaande aan de nationale 

competitie. Omdat de Gelderse competitie wegens corona was uitgesteld hadden 

wij er als bestuur voor gekozen om wel een Jan van der Zwan Cup te 

organiseren, maar de makkelijke weken te reserveren voor de provinciale 

competitie. Verenigingen die daar toe bereid waren konden dan in de moeilijke 
weken deelnemen aan de Jan van der Zwan Cup. Bekend is dat het schema bij 

tenminste één vereniging (de tegenstander van DES Lunteren in de 

nacompetitie) heeft geleid tot de keuze om niet deel te nemen aan de Jan van 

der Zwan Cup. Door zich in te schrijven was DES Lunteren akkoord gegaan met 

het rooster en gezien hun diverse pogingen om wedstrijden te verplaatsen 

gedurende het toernooi (niet alleen de wedstrijd in kwestie) dient de vraag zich 

aan of het verstandig was dat zij zich met drie teams inschreven. De door DES 
Lunteren aangevoerde redenen waren ten tijde van hun inschrijving al bekend. 

Veel verenigingen, waaronder DES Lunteren, hebben vrijdag als clubavond, en er 

was een serieuze kans dat hun landelijke eerste team nacompetitie zou moeten 

spelen. Het was bovendien vrijwel zeker dat er Gelderse verenigingen bij de 

nacompetitie zouden zijn betrokken. In mijn optiek is dan ook geen sprake van 

de uitzonderlijke situatie die ons reglement (artikel 400.02) vereist om van het 
wedstrijdrooster af te wijken, laat staan van de overmacht die nodig is om een 

wedstrijd uit te stellen (artikel 400.03). Opgemerkt kan nog worden dat DES 

Lunteren 1 de landelijke nacompetitie speelde en het bekerteam DES Lunteren 2 

heette, maar omdat de Jan van der Zwan Cup geen verband met de 

bondscompetitie vereist is dit een gevoelsmatig, maar geen reglementair 

argument. 
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Met de thans genomen beslissing is een precedent geschapen dat de drempel 

voor verenigingen om wedstrijden eenzijdig te laten verplaatsen en uit te stellen, 

normaliter hoogst ongebruikelijk, aanzienlijk kan verlagen. Het is dan ook goed 
dat de vergadering reflecteert op de kaders waarbinnen het bestuur kan 

overgaan tot het verplaatsen en uitstellen van wedstrijden. 

Overigens rekenen wij er op dat het normaliter mogelijk moet zijn om in goed 

overleg met de tegenstander wedstrijden te verzetten. Het zal geen toeval zijn 

dat deze kwestie zich voordeed in een periode dat de damkalender als na-ijleffect 

van corona bomvol was.’’ 
 

Discussie 

Hierna ontstaat enige discussie over welke kaders voor het bestuur gelden bij het 

verplaatsen van wedstrijden. Jan Masselink en Harry Vos geven aan dat normaal 

gesproken dit soort problemen niet ontstaan. Door Corona ontstond nu een 

issue. Bij de bekercompetitie is competitievervalsing bij verplaatsing van een 
wedstrijd niet aan de orde. Afgesproken wordt – mede naar aanleiding van de 

inbreng van Jaap Heij – om geen wedstrijden te organiseren op christelijke 

feestdagen. 

 

De volgende prijzen werden uitgereikt: 

• DC Harderwijk - Hoofdklasse 

• DZW Zutphen-Warnsveld – Eerste Klasse en Tweede Klasse 
 

 

7. Opstartten schooldammen in 2022 

Veel verenigingen zijn hun jeugd kwijtgeraakt en hebben dus geen jeugdleden 

meer. Met moeite zijn voldoende schoolteams gevonden voor het NK2022 

schoolteams (welpen en aspiranten). Het schooldammen wordt in het seizoen 

2022-2023 zoals vanouds weer opgepakt. Herman Beuzel trekt dit voor de GDB. 
 

Diverse verenigingen geven aan hoe ze hun locale schooldammen weer hebben 

opgestart. DES Lunteren heeft veel plezier beleefd aan de inzet van Robert-Jan 

van den Akker. Deze benaderde tegen betaling (orde grootte 800 EUR) de 

scholen en organiseerde met de club een mooi scholenkampioenschap. Van de 

120 deelnemers hebben zich 15 aangemeld bij DES Lunteren als jeugdlid. Een 
team van 4 DES-leden verzorgt de damlessen. 

 

Ook Ederveen is actief geweest en dit heeft een 10-tal jeugdleden opgeleverd. 

Die zijn met het Van der Wal diploma aan de slag gegaan via de damschool met 

Matthias de Kruijf. Ook sommige scholen beschikken over financiële potjes die 

beschikbaar zijn voor activiteiten.  

 
Apeldoorn was voor Corona bezig met damles op een internationale school met 

60 kinderen. Uiteindelijk 15 kinderen genoten damles. Dam-Z! damsets werden 

weggegeven. Dit wordt weer opgepakt. Ook onder het motto ‘’sport van de 

week’’ wordt schooljeugd benaderd. 

 

VBI Huissen gaat het schooldammen weer oppakken. 
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8. Opstarten jeugddammen in 2022 

De geplande doorstart van het jeugddammen is in 2021 door de 

overheidsmaatregelen niet doorgegaan. Nu weer van alles mogelijk is, kunnen de 

verenigingen met jeugd onderling een jeugdcompetitie opzetten. Dit hoeft zich 

niet te beperken binnen de grenzen van de GDB. Laten de jeugdleiders onderling 

een programma in elkaar zetten. Denkbaar is een 3- of 4-tallen toernooi op 
zaterdagmiddagen of vrijdagavonden. 

 

Het voorstel is om een aantal jeugdleiders bij elkaar te zetten om iets 

aantrekkelijks voor de/hun jeugd te organiseren. De GDB kan een bijdrage in de 

organisatiekosten leveren (zaalhuur, bekers, e.d.). Het is belangrijk om de jeugd 

zoveel mogelijk (voor de zomer nog) binnen boord te houden. 
 

 

 

Afspraak: 

Jeugdleiders van VBI Huissen, DES Lunteren, DC Apeldoorn, WSDV en DC 

Ederveen worden bij elkaar geroepen. 

 
 

9. Ledenwerving (discussie tijdens de vergadering en aanleveren 

van concrete acties vooraf bij de secretaris) 

Door Corona is de ledengroei vanuit het schooldammen totaal stilgevallen en zijn 

we ook wel jeugd kwijtgeraakt. Het is zaak om vol in te zetten op ledenwerving. 

Het bestuur van de GDB is benieuwd welke initiatieven de verenigingen zelf 

willen oppakken om tot ledengroei te komen en wat ze daarvoor nodig hebben. 

Ledengroei gaat niet alleen via de jeugd, maar ook op het niveau van 

volwassenen. 

In het land worden her en der huisdammers- en oud-ledentoernooien 

georganiseerd. Ook damevenementen gericht op sociale binding, strijd tegen de 

eenzaamheid komen voor en kunnen mogelijk tot nieuwe leden leiden.  

Het bestuur van de GDB denkt aan financiering van het volgende: 

Alle activiteiten die leiden tot ledenwerving.  

Bijvoorbeeld: 

• de organisatie van een scholencompetitie. 

• Een vergoeding voor jeugdleiders (€ 10 per lesuur), een onkostenvergoeding 

en een reiskostenvergoeding  
 

Een voorstel ingediend door Frank ten Hagen, is uitgebreid besproken. Een 

element was om huisdammers een jaar gratis te laten meedoen in 

competities/toernooien. Het voorstel wordt door meerdere aanwezigen positief 

begroet. 
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Diverse aspecten komen aan de orde, onder meer: 

• De GDB moet geen barrières opwerpen voor huisdammers; 

• De GDB wil geen administratie opzetten voor huisdammers; 

• Wat is een huisdammer? 

Apeldoorn en Ederveen kennen een grote groep recreatiedammers. Die zijn geen 

lid van de KNDB en de GDB. Ze spelen voor de gezelligheid, noteren niet en 

spelen een halve avond. De ALV vindt het geen taak van de GDB om voor hen 

een competitie te organiseren. Dit kunnen de betreffende verenigingen zelf 

oppakken. 

Ook de mogelijkheden van een digitale competitie komt aan de orde om leden te 

werven en te binden. WSDV kent hiervoor een aparte clubavond. Harderwijk 

geeft aan dat de reguliere clubavond toch de basis is voor een gezond 

verenigingsleven. De voorzitter beaamt dit, maar geeft aan dat de GDB 

desgevraagd bereid is om digitale alternatieven in te zetten, mocht Corona het 

land en het damleven weer verlammen. 

De voorzitter wijst ook een subsidieregeling van jaren terug die door Johan 

Haijtink is opgesteld. Het is de intentie deze regeling te vernieuwen. 

Afspraken: 

Recreatiedammers/huisdammers kunnen invallen in de 2e klasse zonder lid van 

de GDB en de KNDB te zijn. Hierop zal de GDB niet controleren. 

Verenigingen kunnen onderling afspraken maken over wedstrijden voor 

huisdammers. 

Een vereniging kan een toernooi voor huisdammers organiseren, ook voor 

huisdammers van elders. 

Een kleine werkgroep kijkt naar een vernieuwde subsidieregeling om leden te 

werven. Frank ten Hagen (Winterswijk) wordt benaderd en Michel van Proosdij 

(Apeldoorn) stelt zich beschikbaar. Het bestuur gaat met hen aan de slag. 

 

10. Centrale contributie-inning 

De KNDB wil rechtstreeks de contributies gaan innen bij de verenigingen. Dit 

moet de besturen van de regionale bonden ontlasten. De KNDB biedt aan om 

tegelijkertijd ook de contributies van de regionale bonden te innen en deze weer 

terug te storten naar de bonden. Wanneer deze kassiersfunctie niet leidt tot een 

Btw-heffing op de regionale contributies worden de regionale besturen nog meer 

ontlast en krijgen de vereniging 1 factuur. De KNDB is bezig met een onderzoek 

naar een bijpassende online ledenadministratie, waarbij op verschillende niveaus 

(leden, verenigingen en bonden) online mutaties kunnen worden ingevoerd. 

Verenigingen en bonden hebben daarmee goed zicht op hun ledenbestand en 

kunnen voor de actualiteit daarvan zorgdragen. 
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Voorstel:  

De verenigingen krijgen een factuur voor de contributies voor GDB en KNDB in 

plaats van door de GDB nu door de KNDB. Wanneer onverhoopt blijkt dat Btw 
moet worden afgedragen over de contributie van de GDB dan wordt van deze 

gecombineerde contributie-inning afgezien. 

 

De secretaris Frans de Jonge meldt dat nog niet precies bekend is wanneer de 

KNDB de centrale inning gaat invoeren. Maar die komt er wel aan. 

 

11. Rondvraag en sluiting 

 

Van de rondvraag is weinig gebruik gemaakt. Wel raadt Bert Foppen aan om bij 

de competitie-indeling te kijken naar een centrale laatste ronde. Dit scheelt weer 

in de reistijden. 

De ALV2023 zal gehouden worden bij DES Lunteren. Een datum is nog niet 

vastgesteld. 

De voorzitter dankt iedereen voor zijn inbreng tijdens deze ALV en wenst 

iedereen gezondheid en wel thuis.     

Presentielijst ALV GDB, 11 mei 2022 

Vereniging Aanwezig  

1. Achterhoek-Beltrum Wel  

2. Almen Wel 

3. Apeldoorn  Wel  

4. Arnhem Zonder afmelding niet 

5. Barneveld Zonder afmelding niet 

6. Brummen Wel  

7. Culemborg Afgemeld 

8. Doetinchem Wel  

9. Ede Zonder afmelding niet 

10. Ederveen Wel  

11. Groesbeek Wel  

12. Haalderen Zonder afmelding niet 

13. Harderwijk  Wel 

14. Hengelo  Wel 

15. Heteren  Zonder afmelding niet 

16. Huissen Wel 

17. Lunteren  Wel 

18. Laren  Wel 

19. Lent  Zonder afmelding niet 

20. Malden Afgemeld 

21. Nijmegen Zonder afmelding niet 

22. Putten Zonder afmelding niet 

23. Renkum Zonder afmelding niet 

24. Silvolde Zonder afmelding niet 

25. Sinderen  Wel 
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26. Terborg Afgemeld  

27. Tiel Zonder afmelding niet 

28. Voorthuizen Zonder afmelding niet 

29. Wageningen  Zonder afmelding niet 

30. Winterswijk Wel 

31. Zutphen Wel 

Ereleden  

Jan Huisjes Zonder afmelding niet 

Antoon Janssen Zonder afmelding niet 

Jozef Linssen  Afgemeld 
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Bijlage 3: ALV 24 mei 2023 Wijzigingsvoorstellen Wedstrijdreglement 

Aan artikel 300.09 wordt op grond van de ervaring bij het meest recente  

persoonlijk kampioenschap bij het tweede bolletje toegevoegd: ‘Indien van een 

wedstrijd geen uitslag wordt ontvangen worden voor de toepassing van dit artikel 

beide spelers geacht niet te zijn opgekomen.’ 

Artikel 300.13 vervalt met uitzondering van de eerste en de laatste zin. 

‘In de praktijk wordt niet altijd overeenkomstig dit artikel gehandeld, soms om 

groepen te combineren tot een aantrekkelijker toernooi en ook omdat de  twee 

jaar alleen op middagen is gespeeld, hetgeen een toernooi van vijftien ronden 
onmogelijk maakt. 

 

Daarnaast wat wijzigingen in de reglementen voor teams vanwege de bestaande 

praktijk in de afgelopen jaren: zestallen en nog slechts tien teams in de 

hoofdklasse, speeltempo eerste klasse, slechts twee regionale groepen in de 

eerste en tweede klasse. 

 

Artikel 410.02 wordt aangepast in: ‘Het aantal teams in de provinciale 
hoofdklasse bedraagt maximaal tien. Er wordt gespeeld met zestallen.’ 

 

Artikel 410.05 wordt: ‘De nummers negen en tien degraderen naar de Gelderse 

Eerste Klasse.’ 

 

In artikel 410.06 wordt ‘drie’ vervangen door ‘twee’. ‘Tien, elf en twaalf’ wordt 

vervangen door ‘negen en tien’. 
 

In artikel 411.02 wordt ‘drie’ vervangen door ‘twee’. 

 

In artikel 411.03 wordt ‘drie’ twee maal vervangen door ‘twee’. 

 

Artikel 411.04 wordt gewijzigd overeenkomstig de tekst van artikel 410.07. 
 

In artikel 412.02 wordt ‘drie’ vervangen door ‘twee’. 
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Bijlage 4: School- en jeugddammen 

Het blijkt steeds lastiger om geschikte zaalruimte ook tegen een schappelijke 

prijs te kunnen huren. 

Schooldammen: 

Er zijn plaatselijke schooldamtoernooien gespeeld en wel in de plaatsen Laren – 

Lochem, Harderwijk – Putten, Lunteren, Huissen en Wageningen. Provinciaal zijn 

er halve finales en finales gehouden waaraan ook scholen uit Ede, Silvolde en 

Winterswijk deelnamen. De finale welpen werd met 15 en de finale pupillen met 

18 teams gespeeld. 

In Huissen is een halve finale NK pupillen georganiseerd. 

Vier welpenteams hebben zich geplaatst voor de landelijke finale. Ook bij de 

pupillen strijden 4 teams mee in de finale. 

 

Jeugddammen: 

Een aantal verenigingen heeft zelf een regionale jeugdcompetitie opgezet. Dit 

zijn VIB Huissen, WSDV Wageningen en DES Lunteren. 
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Bijlage 5: Ontwikkeling ledental 

 

 


